
TASK 34 

Forma WOULD LIKE wyraża pragnienie i oznacza CHCIAŁBYM / CHCIAŁABYM.                                               

Jest ona taka sama dla wszystkich osób. 

 

I WOULD LIKE = I’D LIKE = chciałabym, chciałbym 

YOU WOULD LIKE = YOU’D LIKE = chciałbyś 

SHE WOULD LIKE = SHE’D LIKE = ona chciałaby 

WE WOULD LIKE = WE’D LIKE = my chcielibyśmy 

 

Po WOULD LIKE możemy użyć: 

- rzeczownika, np.: I’d like a coffee. Chciałabym kawę. 

- czasownika, np.: I’d like to go to Italy. Chciałabym pojechad do Włoch. 

Pytania tworzymy przez inwersję: 

WOULD you like to go to Italy? Czy chciałbyś pojechad do Włoch? 

Yes, I would. Tak, chciałabym. 

No, I wouldn’t. Nie, nie chciałabym. 

Przeczenia: WOULD + NOT = WOULDN’T 

He wouldn’t like to work abroad. 

 

Zamiast I WOULD LIKE TO możemy też powiedzied I WOULD LOVE TO, jeśli chcemy podkreślid, że bardzo 

nam na czymś zależy, np.,: I would love to go to the cinema with you. Bardzo chciałbym iśd z tobą do kina. 

 I’D LOVE TO! = Z miłą chęcią, z przyjemnością! 

 

USE OF ENGLISH = TEORIA W PRAKTYCE 

Przetłumacz fragmenty zdao w nawiasach: 

1. Are you thirsty? (Czy chciałbyś) ___________________________ some water? 

2. We (nie chcielibyśmy iśd) ____________________________ there alone. 

3. When (chciałabyś odwiedzid) _________________________ us?  

4. Kate (chciałaby nowy telefon) ______________________________ for her birthday. 

5. (Nie chciałabym) ______________________________ live abroad. 

6. (Chciałbyś pójśd na zakupy) ______________________________ with me? Yes, I would. 

7. (Co chciałbyś) __________________________ do tonight? 

8. My sister (chciałaby) _____________________________ study law. 

9. Wold you like going for a walk with me? (Z miłą chęcią) ____________________. 

 

Would you like to pass your exams with flying colours?:-) 


